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julian Ogrin, predsjednik uprave 
tele2 Hrvatska i Niklas Sonkin, 
direktor regije središnja europa 
i euroazija tele2 AB, su, uz 
nazočnost matsa granryda, 
predsjednika uprave tele2 
grupe, nedavno proslavili pet 
godina uspješnog poslovanja 
tele2 Hrvatska. Predstavili 
su glavne značajke koje su 
obilježile poslovanje te najavili 
nadogradnju umtS mreže na 
21 mbit/s koje bi trebalo biti 
uvedeno u prosincu u svim 
većim hrvatskim gradovima, 
a temelji se na cjelovitom 
ericssonovom rješenju, kako u 
jezgrenom tako i u pristupnom 
dijelu. 

Mudri poslovni 
potezi
Kada je prije pet godina Tele2 započeo 
svoje poslovanje, na hrvatskom su 
tržištu već bila prisutna dva snažna 
operatora, ali „strategija ispunjavanja 
potreba korisnika ponudom najveće 
vrijednosti za njihov novac“ ubrzo 
je donijela pozitivne rezultate. Kroz 
ulaganja u Hrvatsku u prve četiri 
godine, Tele2 je postavio temelje 

svojeg uspjeha u 2010. godini. Uložio 
je više od tri milijarde kuna u razvoj 
3G mreže u Hrvatskoj, dok je više od 
milijardu kuna uložio u razvoj branda 
i korisničke baze. Također je među 
prvima uveo IP tehnologiju, a iz godine 
u godinu prihod bilježi dvoznamenkasti 
rast. Glavni partner u kreiranju 
brze i kvalitetne mreže tijekom svih 
godina bio je Ericsson Nikola Tesla. 
Korporacija Ericsson prepoznala je 
vrijednost ovog poslovnog odnosa te 
je 2009. Tele2 Hrvatska postao globalni 
primjer uspješne suradnje s lokalnom 
kompanijom. U 2010. godini Tele 2 
Hrvatska povećao je korisničku bazu za 
20 posto u odnosu na prošlu godinu, 
dobrim dijelom i uvođenjem tarife 
koja je potaknula revoluciju besplatnih 
poruka i povećanog korištenja 
društvenih mreža i mobilnog interneta 
putem 150 MB besplatnog prijenosa. 

Nadogradnja na 
21 Mbit/s
Na konferenciji za novinare povodom 
petog rođendana, julian Ogrin 
izjavio je: „Gledajući unatrag pet 
godina, danas s ponosom mogu reći 
da će u skladu sa svojom misijom 
Tele2 na hrvatskom tržištu nastaviti 
pružati cjenovno najpovoljnije 
telekomunikacijske usluge visoke 
kvalitete osiguravajući novčanu 

uštedu svim svojim korisnicima. Tele2 
je 'best deal' u svakom segmentu u 
kojemu poslujemo, od glasovnih pa 
do podatkovnih usluga.” Nadogradnju 
Tele2 UMTS mreže najavio je Niklas 
Sonkin. Tele2 će, naime, počevši od 
prosinca ove godine nadograđivati 
svoju podatkovnu mrežu na 21 Mbit/s 
u šest najvećih hrvatskih gradova: „Cilj 
kompanije je pružiti korisnicima najveće 
brzine surfanja uz najbolju UMTS 
pokrivenost u Hrvatskoj.”

Kvalitetan 
partnerski odnos
Tijekom proslave, čelni ljudi TELE2 
na čelu s Matsom Granrydom izrazili 
su zadovoljstvo implementiranom 
tehnologijom Ericssona Nikole Tesle 
koja je omogućila dosadašnji rast i 
razvoj operatora. Kvalitetan partnerski 
odnos dvaju kompanija zasigurno će 
pridonijeti ostvarenju postavljenog cilja. 

mr. sc. gordana Kovačević, 
predsjednica Ericssona Nikole Tesle, 
čestitala je TELE2 na ovako značajnom 
jubileju te izrazila zahvalnost za vjeru 
u kompaniju na čijem je čelu te za 
vizionarstvo u implementaciji novih 
tehnologija te naglasila: “Ericsson 
Nikola Tesla je implementirao u 
Tele2 mrežu rješenje koje uključuje 
tehnologije HSDPA i Enhanced 
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goran Ožbolt, Zdravko topličanec i damir šimunić 
u radnom dogovoru

uplink te među prvima u svijetu all-
IP transportnu mrežu.” S obzirom na 
poteškoće vezane uz isporuku opreme 
Gordana Kovačević je zahvalila Tele2 
na razumijevanju i dodala: "Partneri se 
prepoznaju posebno kada su otežani 
uvjeti poslovanja".

pratimo trendove 
i potrebe
O planovima Tele2 Hrvatska u 
narednom razdoblju te trendovima u 
ovom području julian Ogrin rekao je 
slijedeće:

„Cilj nam je 2011. godine imati najbolju 
UMTS pokrivenost u Hrvatskoj i pružiti 
našim korisnicima optimalno iskustvo 
u korištenju bežičnog širokopojasnog 
Interneta.

Koliko je važno ulagati u kvalitetu 
mreže zbog eksponencijalnog rasta 
povećanja količine prometa kao i 
zahtjeva korisnika za naprednim 
telekomunikacijskim uslugama govori 
i činjenica da je naša matična tvrtka 
Tele2 nedavno uvela 4G, sljedeću 
generaciju mobilnih mreža u prva četiri 
grada u Švedskoj, a cilj je pokrivanje 99 
posto populacije 4G mrežom do kraja 
2012. godine.

Uz pomoć 4G mreže korisnici bez 
problema mogu koristiti interaktivnije i 
veličinom zahtjevnije medije. Tvrtkama, 
pak, 4G omogućuje jednostavniji 
rad s aplikacijama kao što su one 
namijenjene videokonferencijama i 
velikim datotekama na isti način kao 
i putem fiksnog ADSL priključka. U 
ovome trenutku o uvođenju mreže 
četvrte generacije u Hrvatsku još je 
preuranjeno govoriti, s obzirom da za 
to nisu ostvarene ni tržišne ni zakonske 
pretpostavke.

Protekla je godina također pokazala svu 
raskoš u inovacijama i stvaranju novih 
trendova. Južna Koreja, primjerice, 
već potiče vodeće tehnološke tvrtke 
na stvaranje nevjerojatnih 1000 Mbit/s 
širokopojasnog Interneta! Tolika je 
brzina, prenose mediji, dovoljna 
primjerice za skidanje najnovijeg 
Hollywoodskog filma za 12 sekundi.

Analitičari mobilnog svijeta najavljuju 
kako će sljedeću godinu, uz rast 
mobilnog pretraživanja obilježiti 
i kreiranja raznovrsnih mobilnih 
aplikacija, a najavljuje se i kako će 
2011. godine prodaja smartphoneova 
premašiti prodaju osobnih računala. U 
Tele2 veselimo se sljedećoj godini i svim 
izazovima koji nas čekaju, sve s ciljem 
kako bismo korisnicima pružili ono 
što žele, nastavljajući razvijati visoko 
kvalitetnu mrežu u kojoj je korištenje 
usluga optimizirano.

Tele2 će i nadalje pratiti svjetske 
trendove i osluškivati potrebe svojih 
korisnika pružajući im veliki broj 
naprednih telekomunikacijskih usluga 
visoke kvalitete po najpovoljnijim 
cijenama.“

O suradnji su nam 
više rekli naši 
zaposlenici koji 
usko surađuju s 
Tele2
goran Ožbolt, direktor prodaje i 
marketinga za Tele2 Hrvatska

„Posebno je zadovoljstvo surađivati 
s TELE2, inovativnom kompanijom 
koja je od samog početka pružanja 
telekomunikacijskih usluga u Hrvatskoj 
imala jasan cilj i viziju razvoja 

temeljenog na najsuvremenijim 
telekomunikacijskim tehnologijama 
i rješenjima. Suradnja koja traje već 
5 godina za nas u Ericsson Nikoli 
Tesli predstavlja veliko priznanje, 
ali i obavezu da svojim proaktivnim 
pristupom, uslugama i cjelovitim 
rješenjima nastavimo i u budućnosti. 
Čelni ljudi TELE2 Niklas Sonkin i Julian 
Ogrin su ciljeve već definirali.“

Zdravko topličanec, Account Manager

„S obzirom da s Tele2 surađujem od 
samog početka njihovog dolaska na 
hrvatsko tržište, odnosno više od 
pet godina, slobodan sam reći da 
smo zajedničkim snagama pomoću 
Ericssonove najmodernije tehnologije 
izgradili vrlo respektabilnu mobilnu 
mrežu, kako 2G/3G radio, tako i 
jezgrenu i transmisijsku mrežu.

Nadam se da ćemo, kako u sljedećoj, 
tako i u nadolazećim godinama nastaviti 
uspješnu suradnju u razvoju i u izgradnji 
Tele2 mreže te uvođenju dodatnih 
najnaprednijih usluga na zadovoljstvo 
svih njegovih korisnika.“

damir šimunić, projektni menadžer

"Povodom obljetnice suradnje između 
dviju kompanija želio bih se zahvaliti 
članovima projektnih timova na 
njihovoj inovativnosti, profesionalizmu 
i ustrajnosti, vrijednostima koje 
su omogućile uspješnu realizaciju 
Tele2 projekata. Radujem se 
nastavku suradnje u svrhu pružanja 
najsuvremenijih tehnoloških rješenja 
korisnicima Tele2 mreže."


